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CONSOLIDEREN 
Door de coronacrisis, waarvan de duur, de effecten en de resultaten nog niet in beeld zijn, kiest het college ervoor 
een beleidsarme kadernota aan te bieden. De integrale afweging van beleidskeuzes en budgetten schuift het 
college door naar de begroting in het najaar. Het college verwacht of hoopt tegen die tijd meer inzichten te hebben 
in o.a. de financiële gevolgen van de coronacrisis voor de gemeente.  
Als gevolg hiervan is de kadernota echter slechts een financieel document, met alleen financiële verantwoording 
van autonome ontwikkelingen en ontwikkelingen waarop weinig invloed uit te oefenen is.  
Het college geeft geen inzichten in speerpunten en ambities.  
 
Wij vinden op dit moment de keuze van consolideren in grote lijnen een verstandige keuze.  
Maar wat VVD Lisse betreft absoluut geen reden om in het nieuwe jaar slechts af te wachten hoe het zich 
ontwikkelt; zeker niet waar het projecten betreft waarvoor voortgang en uitzicht op resultaten van groot belang zijn. 
 
 
ACCELEREREN 
Helaas moeten wij constateren dat het college voor de derde kadernota op rij geen keuzes maakt en deze 
doorschuift. Daarbij betreuren wij het ontbreken van ondernemerschap in dit college, want juist nu is het moment 
om extra tijd en energie te investeren in grote noodzakelijke projecten. Het college kan hiermee de positie van de 
inwoners van Lisse versterken en actief meewerken aan het op gang houden van delen van de economie. 
 
Het voorstel van VVD Lisse is één wethouder te belasten met de gevolgen van de coronacrisis en van daaruit een 
integrale aanpak na te streven. De andere wethouders kunnen daarmee voor een deel worden vrijgespeeld om de 
dringend gewenste versnelling in projecten aan te pakken en aan te jagen. Op onderwerpen waarvoor het niet 
persé noodzakelijk is als wethouders-duo te acteren kan ook extra tijd en ruimte worden gewonnen. 
Wat vindt het college van deze suggesties? 
 
Als we kijken naar de kernboodschap van het college (bijlage 2 in de kadernota) wil VVD-Lisse de komende 
anderhalf jaar extra inzetten op de volgende doelen onder het kopje ‘Aantrekkelijk Lisse’: 
 

1. Divers en voldoende woningaanbod 
Er wordt vanuit de organisatie hard gewerkt aan een nieuwe woonvisie. Maar dat is maken van beleid en 
niet het actief aanjagen van woningbouwprojecten en het ombouwen van leegstaande locaties naar 
geschikte (tijdelijke) woningen voor starters, alleenstaanden, statushouders en arbeidsmigranten.  
 
Woningbouw kan worden versneld door actievere contacten met de wooncorporatie en met 
projectontwikkelaars. Door optimale bestuurlijke en ambtelijke ondersteuning, door een versnelling aan te 
brengen waar dit in processen kan, door meer meedenken bij aanvragen van vergunningen, door een 
proactieve benadering van de markt, door versterkte inzet op quickwins, etc.  
Pakt het college deze dringend gewenste extra inspanningen op? 

 
2. Toegankelijk Lisse 

Lisse zit dagelijks op slot, met een piek in de periode van Keukenhof. Veel partijen onderkennen de 
problemen en praten mee, al jaren. Maar er is geen vooruitgang, terwijl de leefbaarheid van de Lissers en 
de plaatselijke ondernemers hier dagelijks op negatieve wijze door wordt beïnvloed.  
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Wij weten het: de provincies zijn vaak leidend of Holland Rijnland of ….. vul het maar in. 
Maar er moet snel écht meer gebeuren, zeker met de voorgenomen woningbouw aan de andere zijde van 
de Ringvaart. Wij Lissers zijn de grootste belanghebbende. Wij moeten keuzes maken en deze ‘verkopen’. 
Wij moeten het voortouw nemen en de agenda beïnvloeden. Wij moeten meer pushen!  
College pakt u deze uitdaging op? 
 

3. Vitaliseren van een levendig centrum 
De coronacrisis zal voor veel winkeliers ingrijpende gevolgen hebben. En niet alle winkels zullen het 
overleven, waardoor er onaantrekkelijke en niet meer op te vullen gaten zullen vallen in het straatbeeld.  
 
Dit is hét moment om als college meer de lead te nemen en waar mogelijk te sturen. Door te sturen op een 
compacter winkelgebied met de nodige periferie aan de entrees van het winkelgebied. Maar ook door Lisse 
Marketing en Dorpshart Lisse hier actief bij te betrekken, hen met voorstellen te laten komen en door 
initiatieven bij hen neer te leggen. College bent u het met deze insteek eens en gaat u hiermee actief aan 
de slag? 

 
Voor alle projecten en gewenste versnellingen geldt dat slechts meedrijven op de stroom van reguliere overleggen 
en portefeuillehouders-overleggen ons niet veel verder zal brengen. Ondanks dat het college hard werkt en 
ondanks alle goede bedoelingen. Daarom is juist nu ondernemend besturen door het college van Lisse en het 
verleggen van prioriteiten van groot belang. Actief de boer op en op het juiste moment de nek uitsteken. 
Gelijkgerichte medestanders vinden en vol overtuiging aan de lobby. 
	
 
HEROVERWEGEN 
De financiële consequenties van de coronacrisis zullen naar verwachting lang doorwerken en van grote invloed zijn 
op de financiële mogelijkheden van de gemeente Lisse, maar ook van bedrijven, inwoners, verenigingen en 
organisaties.  
 
Wat ons betreft moet de vraag gesteld worden of in deze fase niet al moet worden nagedacht over de haalbaarheid 
van eerder voorgenomen investeringen. Zoals over de sporthal en de clubaccommodatie van FC Lisse. Zijn de 
financiële uitgangspunten bij beide partijen nog steeds realistisch en kunnen eerder afgesproken verplichtingen 
structureel worden waargemaakt? College gaat u op korte termijn samen met FC Lisse de raad hierover volledig 
inzicht verschaffen? 
 
Moet er een nieuwe Beukenhof komen of kunnen we nog wel een periode door met de huidige accommodatie? 
Kunnen door een herverdeling van activiteiten over de bestaande Beukenhof, de bibliotheek, Welzijn Lisse en 
maatschappelijke organisaties in de Bolder logische verbanden worden gecreëerd?  
College wat vindt u van deze gedachten en bent u bereid in uw voorstellen voor een nieuwe Beukenhof ook de 
optie van behoud van de bestaande Beukenhof mee te nemen? 
 
Tenslotte leggen we de vraag neer in welk tempo het college de energietransitie wil uitrollen. Is het college met 
VVD Lisse van mening dat het in belang van de gemeentefinanciën, maar ook de financiële positie van onze 
inwoners door de coronacrisis, gewenst is om behoedzaam te starten en te temporiseren?  
Denkt het college hier al over na en bent u dezelfde mening toegedaan? 
 
Tot zover de overwegingen van VVD Lisse. De reactie van het college wordt met belangstelling tegemoetgezien! 

 
VVD Lisse, juni 2020         
Wim Slootbeek, Cobi van der Wiel en Martijn Tibboel 
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